
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 5. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca  

konaného dňa 01. 07. 2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca.  

Prítomní boli všetci poslanci miestneho zastupiteľstva. 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Imrich Buľko a JUDr.  

Mária Želinská a PhDr. Mária Kmecová 

Za zapisovateľku bola menovaná Lucia Brečková. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Marek Rusnák. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení p. Imrich Buľko a Marián Kačmár. 

Stála návrhová komisia pracovala v zložení Jarmila Kunová a Dušan Pracko.                 

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania a vyzval poslancov na jeho 

schválenie a prípadné doplnenie. Poslancami bolo navrhnuté predsunutie bodu 8.  

Hlasovanie o celkovom programe – jednomyseľne prijaté. 

 



Na zasadnutí vystúpil pán Kardoš – zástupca spoločnosti YESS-SPORT CENTRUM  s.r.o. 

a oboznámil poslancov s prebiehajúcimi prácami na výstavbe telocvične. Postupne odpovedal na 

konkrétne otázky p. Ing. Čabru ohľadom termínu výstavby telocvične, podania žiadosti o stavebné 

povolenie, dotácie z fondov EU.   

Dušan Pracko sa informoval či spoločnosť bude mať vlastné prostriedky na výstavbu telocvične ak 

dotácia z EU fondov bude zamietnutá. Pán Kardoš uviedol, že spoločnosť disponuje vlastnými 

prostriedkami.     

2. Dopyty a návrhy občanov 

Občanmi a zástupcami rady školy boli predkladané otázky a pripomienky k problematiky výstavbe 

telocvične, a to v oblasti termínov, zabezpečenia financovania, zmluvných podmienok a požiadaviek 

na zvýšenie využitia pre potreby školy a verejnosti. Na otázky postupne odpovedal pán starosta,  

mestský poslanec Mgr. Sidor Igor a zástupca realizátora p. Kardoš.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie dopyty a návrhy občanov – 

jednomyseľne prijaté 

 

3. Žiadosť o predĺženie termínu výstavby telocvične 

Spoločnosť YESS Sport Centrum s.r.o. požiadala o predĺženie realizačného termínu do 29.02.2016 

formou dodatku k zmluve z dôvodu, že stavebné povolenie nadobudlo právoplatnosť až 05.06.2015, 

pričom v súčasnosti rozšírené možnosti financovania aktivity z dotácií EU bude uzavreté do konca júla 

2015. Zmluvné podmienky neumožňujú začatie výstavby skôr ako bude predmetná zmluva uzavretá. 

Bližšie túto požiadavku doplnil p. Kardoš a mestský poslanec Ing. Igor Sidor. 

Po dlhej diskusii poslancov, vyjasňovaní si postojov a požiadaviek v zmluvných vzťahoch medzi 

mestom, mestskou časťou, realizátorom a požiadavkami zo strany zúčastnených rodičov a verejnosti 

bolo prijaté uznesenie so schválením predĺženia termínu výstavby telocvične do 29.02.2016 s tým, že 

nájomca sa zaväzuje zrealizovať vykonanie zemných prác a základných pilotov do 15.09.2016   

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice - Barca schvaľuje predĺženie termínu výstavby 

telocvične do 29.02.2016 s tým, že nájomca sa zaväzuje zrealizovať vykonania zemných prác 

a základných pilotov do 15.09.2015 – jednomyseľne prijaté  

 

4. Kontrola uznesení 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o kontrole 

uznesení z 4. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca konaného dňa 

06.05.2015  – jednomyseľne prijaté 

 

 



5. Správa starostu o činnosti od posledného MZ 

 

Pán starosta doplnil materiál ústne. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu starostu 

o činnosti od posledného MZ – jednomyseľne prijaté 

 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

 

Správa o kontrolnej činnosti bola predložená v materiáloch. Pani kontrolórka uviedla, že pri 

vykonaných kontrolách boli zistené nedostatky. Uviedla, že pán starosta prijal opatrenia na 

odstránenie zistených nedostatkov.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra – jednomyseľne prijaté 

 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2015   

Plán bol predložený v písomnej podobe.  

Dušan Pracko požiadal o vyčíslenie údržby a nákladov bytov.   

Pán starosta podal informáciu o možnosti výmeny kotlov v nájomných bytoch. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje plán kontrolnej činnosti na II. 

polrok 2015 – jednomyseľne prijaté 

 

8. Návrh 1. úpravy rozpočtu  pre rok 2015 

 

Pán starosta uviedol, že futbalový klub vyrovnal chýbajúce platby za energie a časť nedoplatkov za 

predchádzajúce roky. 

Dušan Pracko sa informoval, či FK má  vydokladovanú dotáciu. 

Pani kontrolórka uviedla, že FK poskytnutú dotáciu nevyčerpal.  

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca ruší uznesenie  č. 24a/03/2015 zo dňa 

04.03.2015, ktorým bolo schválené použitie účelovej dotácie od mesta Košice – jednomyseľne prijaté 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje použitie účelovej dotácie mesta 

Košice v objeme 10.000,- € 

- na zakúpenie technického zariadenia a vybavenia v rámci 6. Programu – Verejné 

priestranstvá a komunikácie 

- na prístavbu technických priestorov prevádzkovej budovy v rámci 4. Programu – Technická 

podpora verejných služieb - jednomyseľne prijaté 



Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje 

1. úpravu rozpočtu pre rok 2015 so zapracovanými pripomienkami 

zvýšenie bežných príjmov o 14.876,- € 

zvýšenie bežných výdavkov o 10.052,- € 

zvýšenie kapitálových výdavkov o 4.824,- € pričom celkový rozpočet zostáva vyrovnaný 

v objeme príjmy: 601.926,- € a výdavky: 601.926,- € - jednomyseľne prijaté 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje pozmeňujúci návrh . 1 úpravy 

rozpočtu 

Príjmy  

Položka    Schválený rozpočet Úprava Rozpočet po úprave 

312 007 Transfery v rámci verejnej  0 €  bez úpravy  0 € 

správy – na opravu komunikácií 

Výdavky – bežné   

Podprogram 

1.1.Výkon funkcie starostu            40.582 € +1.000 €  41.582 € 

3.3. Finančná a rozpočtová oblasť  2.972 € - 1.000 €    1.972 € 

6.1. Údržba a výstavba ciest            22.808 € bez úpravy            22.808 € 

- jednomyseľne prijaté 

 

9. Predloženie žiadosť o NFP 

 

Pán starosta uviedol, že je možnosť uchádzať sa o nenávratný finančný príspevok na budovanie 

a modernizáciu verejného osvetlenia na uliciach, ktoré neboli riešené rekonštrukciou VO v minulom 

roku. Je potrebné vymeniť 115 svietidiel. 

Marek Rusnák uviedol, že ide o všetky ulice kde je pôvodné osvetlenie. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca súhlasí 

- s predložením žiadosti o NFP „Obnova verejného osvetlenia v mestskej časti Košice – 

Barca“ v operačnom programe Konkurencieschopnosť a hospodársky rast v rámci výzvy 

Prioritná os 2 – Energetika – Opatrenia 2.2 – Budovanie a modernizácia verejného 

osvetlenia pre mestá o obce a poskytovanie poradenstva v oblasti energetiky. 

Kód výzvy KaHR – 22VS-1501. 

- so zabezpečením 5% financovania žiadosti projektu „Obnova verejného osvetlenia 

v mestskej časti Košice – Barca“ vrátane príslušných podmienok predmetnej výzvy KaHR – 

22VS-1501. -  jednomyseľne prijaté 

 

10.  Plán zasadnutí na II. polrok    

 

Bez rozpravy 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 



Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie plán zasadnutí MZ na II. 

polrok 2015: - 23. september 2015 a 09.december 2015 – jednomyseľne prijaté 

 

11.  Informácia o príprave osláv 800. výročia Barce 

 

Pán starosta a pani prednosta podala informáciu o príprave a priebehu osláv 800. výročia.   

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o príprave  osláv 

800. výročí Barca – jednomyseľne prijaté 

 

12.  Dopyty a interpelácie poslancov 

 

Bez rozpravy 

 

13.  Rôzne 

 

Pán starosta uviedol, že Verejná knižnica požiadala o príspevok 100 Eur na prímestský čitateľský 

tábor pre deti z Barce a Mesto Košice na Festival sakrálneho umenia. 

Poslanci sa zhodli na príspevku na prímestský čitateľský tábor vo výške 100 Eur. 

  

 

  

 

 

 

 

 

Zapísala: Brečková Lucia 

V Košiciach – Barci, 10.07.2015 

 

 

 

 

 

..........................................                                                  ......................................... 

Lucia Brečková                                                                  František Krištof 

            zapisovateľka                                                                        starosta 

 

 

 

 

 

 .............................................                                               ........................................ 

        Marián Kačmár                                                                    Imrich Buľko 

        overovateľ zápisnice           overovateľ  zápisnice 



 


